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Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Engdraget d. 13-08-2019 
 

Sted:                                       Preben 

Deltagere: Morten, Preben, Lise, Rolf og Rikke 

Fraværende: Stig 

Referent:                                 Rikke 

 
Dagsorden: 

  

1. Godkendelse af seneste referat 

2. Dagsorden 

3. Økonomi 

4. Opgaver efter generalforsamlingen 2019 

5. Fastelavn 2019 

6. Skt. Hans 2019 

7. Sommerfest 2019 

8. Julefrokost 2019 

9. Rivegilde 

10. Kabel TV 

11. Remco og Pankas sager 

12. Nyt fra Beplantningsudvalget 

13. Evt. 

 
 
 
Pkt. 1) Godkendelse af seneste referat 

 Godkendt 
 
Pkt. 2) Dagsorden 

 Godkendt  
 
Pkt. 3) Økonomi 

 

 Godkendt.    
 
Pkt. 4)  Opgaver efter generalforsamling 2019 
 

 Sandkassen på den store legeplads er ved at blive skiftet ud med en ny og bedre model.  

 Sandkassen på den lille legeplads er fjernet, men sandet ligger nu i en bunke fyldt emd ukrudt. 
Morten får han der skal fjerne sandet fra den store sandkassen på den store legeplads til også at 
fjerne dette.  

 
 
Pkt. 5) Fastelavn 2020 
 

 Venter 
 
Pkt. 6) Skt. Hans 2019 
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En indsatsleder kontaktede Morten dagen efter skt. Hans idet der stadig kom røg fra bålet. 
Indsatslederen oplyste at bålet ikke fortsat må brænde dagen efter skt. Hans.  Morten fik det slukket. Vi 
må være obs. på dette fremadrettet.  
 

 
Pkt. 7) Sommerfest 2019 

 Bliver ikke til noget i år grundet manglende folk til at arrangere den.   
 
Pkt. 8) Julefrokost 2019 

 Venter 
 
Pkt. 9) Rivegilde 

 Næste rivegilde er 15.09.2019. Beplantningsudvalget sørger forinden for, at der laves plan over 
hvad der bør laves på dagen. Bl.a. er der forslag om, at sø kanten ordnes videre på den del der 
ikke kunne nås ved sidste rivegilde.  
Erik Dreyer plejer at sørge for sandwich, men kan ikke ved det næste rivegilde. Det aftales der 
købes pizza.  

 
Pkt. 10) Kabel TV 

 Morten blev for nylig kontaktet af en reparatør fra Yousee der var ude i forbindelse med en 
beboer der havde problemer med kablet. Han ville sikre sig det var ok med bestyrelsen, at han 
reparerede det. Morten oplyste om, at kablet er overdraget til Yousee, hvorfor det er dem selv 
der skal afholde udgiften til reparationer og vedligehold. Så Preben opfordres til lige at være obs. 
på, at der ikke kommer regning på det.   
 

Pkt. 11) Remco og Pankas sag. 
 

 Pankas er begyndt at bygge. Nu hvor byggeriet er i gang er det nok sværere at komme igennem 
med klagerne, da der så vil være et stort erstatningsansvar overfor Pankas. Der skulle have været 
retsmøde i april, men det er flyttet til november 2019.  
Der er ikke noget nyt fra Planklagenævnet endnu.  

 
Pkt. 12) Nyt fra beplantningsudvalget: 

 Der er planer om at ordne krattet omkring træet ved ”Frøhullet”.   Der kan evt. indhentes tilbud 
på, at få dette område ryddet helt i bund, så der kan slås græs omkring det fremadrettet.  

 
Pkt. 13) Evt.: 
 
Asfalteringen af stien: Lise har fortsat intet hørt fra Kommunen. Lise sendte for længe siden billeder og 
orientering til kommunen om, at der er mange revner i affalten allerede kort efter den var lagt på. 
I forbindelse med belægning af ny asfalt har entreprenøren dumpet en del jord i nærheden af søen.  
Morten har skrevet til Kommunen om det, men ikke fået svar.  
 
Dræn ved græsareal: Kommunen har sagt nej til at vi må skyde et dræn under stien ud i søen. Morten 
har mailet en del frem og tilbage, da det ikke umiddelbart giver mening, men Kommunen fastholder et 
nej. Alternativt skal vi grave en faskine ned i området, men det er en dyrere løsning og en faskine holder 
måske kun i 20 år.  Morten har ikke fået svar fra seneste henvendelse til Kommunen om sagen. Morten 
indhenter tilbud på faskine.  
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Hjemmesiden: Preben har uploadet vedtægterne. Referaterne fra bestyrelsesmøderne kommer også til 
at ligge der. Der er blevet lagt orientering ud om e mail korrespondance og vejledning om afmelding ved 
fraflytning.   
 
Hastighed på vejene: Det er stadig for mange der kører for stærkt i området. Det overvejes, hvorvidt 
evt. opmaling af hinkeruder og lign. kan øge folks opmærksomhed.  
              
 
 
Næste møde: 08.10.19 hos Morten. 
 
 
Kommende møder: 

DATO 08.10.19 STED Morten ADRESSE 
10.12.19 Stig  

04.02.20 Rolf  

07.04.20 Lise  

02.06.20 Rikke  

   

 


